

ALAN CHAN JAZZ ORCHESTRA

陳廣揚爵士大樂團

Press Quotes and Reviews 新聞花絮及樂評

Kirk Silsbee / DOWNBEAT (2/2014) / <http://bit.do/ACJODownBeat>

"Chan has given Los Angeles a jazz big band with an utterly unique tonal personality."

「陳廣揚給予了洛杉磯一個富有獨特音調個性的爵士大樂團。」

"Alan is bringing a set of sounds that haven't been heard before in an L.A. big band"

「Alan 帶來了一套重未在洛杉磯大樂團出現的聲音。」

— Rick Baptist / 好萊塢金像獎樂團註團小號手、ACJO 成員

George Kanzler / New York City Jazz Record (7/2014) / <http://bit.do/ShrimpNYC>

"This debut album reveals one of the most distinctive big band architects to come along since Maria Schneider and Darcy James Argue."

「這張大碟展示了一位繼 Maria Schneider 及 Darcy James Argue 後表現最獨特的大樂團建築師。」

Marc Myers / JazzWax.com (9/2014) / <http://bit.do/Shrimp6>

"Every track here is a beautiful, soaring expression."

「碟內每一首歌曲都是美麗的、飛昇的表現。」

Dan Bilawsky / AllAboutJazz.com (7/2014) / <http://bit.do/Shrimp3>

"Light flourishes, grand pronouncements, fleeting and flitting figures, sudden shifts in mood, and wide emotional arcs are part and parcel of the music created by the Alan Chan Jazz Orchestra."

「陳廣揚爵士大樂團的音樂以光之耀眼、博大的宣言、精緻及靈活的素材、澎湃的情感為中心。」

"The Alan Chan Jazz Orchestra is a well-oiled machine, and one that moves and acts like no other."

「陳廣揚爵士大樂團奏出的音樂匠心獨運、與別不同。」

George Harris / Jazz Weekly (7/2014) / <http://bit.do/Shrimp4>

"Definitely well put together with a good mix of brain and brawn."

「腦力及肌力的完美結合。」

Jack Bowers / AllAboutJazz.com (7/2014) / <http://bit.do/Shrimp2>

"Shrimp Tale"...affirms Chan's status as a world-class composer / arranger who employs effectively every voice at his disposal..."

「《蝦故事》肯定了陳廣揚為世界級作曲及編曲家之地位，並能對各式各樣的音樂風格瞭如指掌。」

"He has produced an album that should gladden almost anyone's taste."

「陳廣揚成功製作了一隻老少皆宜的大碟。」

Brent Black / criticaljazz.com (6/2014) / <http://bit.do/Shrimp1>

"Inspired and inspiring, Alan Chan digs deep within himself to create music that transcends traditional genre and the self imposed limitations thrust upon artists by the music industry and critics alike... Alan Chan is on the cutting edge of greatness!"

「陳廣揚的音樂富有啟發性，他發掘自我的過程中產生了超越傳統界限的音樂，更不受音樂工業及樂評觀點的影響……陳廣揚是偉人中的頂尖兒。」

